
Zápis z jednání výboru spolku HALAS č. VI/3  
 
Dne 29. 11. 2021 se uskutečnilo jednání výboru spolku HALAS. Prostřednictvím skype  
konference byli v čase od 18:00 do 18:45 přítomni všichni jeho členové - Jakub Hrazdira, 
Raul Kačírek, Pavel Kadlečík, Jana Ondroušková a Jan Zvěřina. 

Hlavním účelem schůze výboru bylo rozdělení si sfér, kterým se HALAS věnuje, aby výbor a 
členové spolku měli společně přehled, jak je dokážeme pokrýt. 

Pro zajištění autorství živých turnajů bude s autory komunikovat Honza Zvěřina, dále bude 
oslovovat autory pro zvýšení povědomí o tvorbě úloh, používání dostupných nástrojů k tvorbě 
a předávání si zkušeností. Pro organizační zajištění turnajů bude hledat pomoc pořadatelů 
Kuba Hrazdira. Naše aktivita s online turnajemi  v první polovině roku 2022 se opět zaměří 
na seriál WPF GP, pro který bude Kuba Hrazdira přinášet překlady a výsledkový servis. 
Garanta reprezentační servisu pro zajištění naší účasti na MS 2022, které se v současnosti 
nejpravděpodobněji uskuteční v září 2022 v Polsku, jsme nestanovili. Prvně si musíme ujasnit 
proces nominace a nastavit termíny včetně možných variant vývoje situace. Práce s dětmi a 
mládeží probíhá v současnosti pod drobnohledem Jany Ondrouškové. Studentské soutěže 
v jarní sezóně budou naplánovány v závislosti na aktuální situaci. Dlouhodobou soutěž bude 
nadále technicky podporovat Pavel Kadlečík, pomoc s úlohami je na našich autorech. Web 
sudokualogika.cz je snaha v současnosti přesunout zcela pod naší správu, aby mohlo dojít 
k jeho následné přestavbě. Administrátorské úkony nadále zastává Pavel Kadlečík. 
Komunikace vstříc pokračování spolupráce s našimi partnery, kteří nám pomáhají 
uskutečňovat naše aktivity, bude vedena Pavlem Kadlečíkem spolu s dalšími členy spolku. 
Vedení účetnictví a úkony s ním spojené má na starost Raul Kačírek. 

Velkou porci činnosti výboru, doufáme i s podporou členů spolku, postupem času zaberou 
záležitosti plánované členské schůze na jaře 2022, záležitostí pobočného spolku a s tím 
spojeného plánu využití financí ze zisku MS 2018. Pro konání členské schůze 2022 se bude 
třeba domluvit se všemi organizačními složkami jarních turnajů, nad kterými bude mimoto 
viset otazník s vývojem covidu. Ujasnění data, místa a programu členské schůze 2022 by 
mělo být vedeno směrem k zajištění dostatečné účasti členů spolku. Na členské schůzi se bude 
rozhodovat o bodech, které upraví stanovy našeho spolku, navíc bychom měli přípravu vést 
s nadějí zájmu členů spolku, kteří se rozhodnou být v jeho vedení pro další volební období. 
Otázka pobočného spolku a způsobů využití financí ze zisku MS 2018 bude na členské 
schůzi 2022 též řešena. Aktuální situace v řešení otázky pobočného spolku je zaměřena na 
zajištění nového sídla pobočného spolku, aby pominuly překážky k přijetí nových členů do 
pobočného spolku z řad členů spolku HALAS, kteří se budou zabývat agendou pobočného 
spolku k jeho vyřešení.  

Přejeme si vzbudit zájem ze stran členů spolku, kteří se budou na uskutečňování výše 
popsaných aktivitách podílet spolu s námi. Nejaktuálnějším bodem potřebné pomoci je 
nalezení pořadatelů MČR v sudoku 2022. 

Zapsal Pavel Kadlečík 

 


